



DSHS တၢ်ယုၤက့ၤ EBT တၢ်န့ၢ်ဘျးလၢဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်အီၤတဖၣ်

တၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်တၢ်န့ၢ်ဘျးန့ၣ် မ့ၢ်တၢ်မၤသဲးစးကီၢ်မ့ၢ် န့ၣ်လီၤ. ပ ဟ့ၣ်သဆၣ် တၢ်တီၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ် ဆူနု လီၤကဝီၤပၤကီၢ်ဝဲၤကျိၤ န့ၣ်လီၤ.
တဘျးအိၣ်ဒီးပၤကီၢ်တၢ်ဟ့ၣ်လၢတၢ်အိၣ်လိးစ့အံၤအဂီၢ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ကဘၣ်တီၣ်ဖျါထီၣ် တၢ်အိၣ်လိးစ့တၢ်ဟ့ၣ်တၢ်န့ၢ်ဘျး အဂ့ၢ်ဆူ DSHS လၢ 30 သီတီၢ်ပူၤ ဖဲတၢ်သ့ၣ်ညါလၢအလီၤမၤကွၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢကဆိးထီၣ်တၢ်အိၣ်လိးစ့-

- ကိးလီၤတဲစိဆူ Customer Service Contact Center (တၢ်ဆဲးကျဲၤတၢ်မၤစၢၤပုၤပုၤစူးကိတၢ်လီၢ်ခၢၣ်သး), လီၤတဲစိတလၢကစ့ ဖဲ 877-501-2233-
• ကွၢ်လၢန့ၣ်လီၤကဝီၤ Community Services Office (ပုၤတၢ်တၢ်မၤစၢၤဝဲၤဒၢ) ဖဲလၢရူတၢ်ဖဲးတၢ်မၤဆၢကတီၢ်ခါ - မ့တမ့ၢ်
• မၤပုၤ ဆဲးလီၤမံၤ ဒီးဆၢက့ၤလၢကီၢ်ဒိအံၤ ဆူ - PO Box 11699, Tacoma WA 98411 ဖဲဒီးဆၢလၢ 888-338-7410 မ့တမ့ၢ် စူးကိ တလါတူၢ်လီၢ်တၢ်ဂ့ၢ်
ဖဲန့ၣ်လီၤကဝီၤ Community Services Office (ပုၤတၢ်တၢ်မၤစၢၤဝဲၤဒၢ) လၢ ရူတၢ်မၤပျီၣ်န့ၣ်ရဲၣ်ဆၢကတီၢ် တက့ၢ်.

ယၤ, \_\_\_\_\_ (ဝံသးစူးကွဲးလီၤ ဟံၣ်ခိၣ် အမံၤခိၣ်ထံးဒီးမံၤလီၤစၢၤ) တီၣ်ဖျါထီၣ်တၢ်ဂ့ၢ်လၢ
တၢ်န့ၢ်ဘျးဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်လၢ Electronic Benefits Transfer (တၢ်ဆၢလီၤတၢ်န့ၢ်ဘျးလၢအံးလဲးထီၣ်န့ၣ် EBT) ပုၤယဲၤစရိ ခိဖျါ တၢ်ဟ့ၣ်တပျၢ် တၢ်မၤဒိ တၢ်ခွဲလီၤ
မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်တူၢ်အီၤကလီၤတၢ် ဒ်အံၤတဖၣ် န့ၣ်လီၤ. တၢ်ဟ့ၣ်တပျၢ် တၢ်မၤဒိ တၢ်ခွဲလီၤ မ့တမ့ၢ် တၢ်အိၣ်တူၢ်အီၤကလီၤတၢ်လၢခး န့ၣ်မ့ၢ်ဝဲ
တၢ်ဟ့ၣ်ခးအတၢ်ဂ့ၢ်ထံးဒီး PIN နီၣ်ဂံၢ်တဖၣ် လၢပျဲတၢ်ဘျးတဖၣ် ဟ့ၣ်ကွၢ်ကျိၣ်စ့လၢစ့စရိတဖၣ် ပူၤတၢ် ဒီးဆါခးအတၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤ န့ၣ်လီၤ.

ဟံၣ်ခိၣ်အပူၤစူးကိတၢ်ဖိ ID နီၣ်ဂံၢ်- \_\_\_\_\_
ဟံၣ်ခိၣ်အိၣ်ဖျဲၣ်နံၤသီ- \_\_\_\_\_
တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤတဖၣ်- \_\_\_\_\_  ကျိၣ်စ့  တၢ်အိၣ်
နံၤသီလၢယသ့ၣ်ညါလၢ ယတၢ်န့ၢ်ဘျးဘၣ်တၢ်ဟ့ၣ်ကွၢ်- \_\_\_\_\_

ဝံသးစူး ဟ့ၣ်ဘၣ်တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤခဲလၢကအိၣ်ဒီးန့ၣ်လၢဘၣ်သးဒီး တၢ်ဟ့ၣ်တပျၢ် တၢ်မၤဒိ မ့တမ့ၢ် တၢ်စူးကိကျဲၤလၢအိၣ်တူၢ်အီၤကလီၤတၢ်န့ၢ်ဘျး အဂ့ၢ်တက့ၢ်.

Table with 5 columns: တၢ်ဆၢလီၤစ့အနံၤသီ, မ့ၢ်ဝဲၤအမံၤလၢပူၤအိၣ်တူၢ်အီၤကလီၤတၢ် စူးကိဝဲ, လီၢ်အိၣ်ဆိးထံး, ပုၤအံၤပုၤန့ၣ်, တၢ်န့ၢ်ဘျးအကလုာ် (ကျိၣ်စ့ / တၢ်အိၣ်)

န EBT ခးအိၣ်လၢန့ၣ်ထီၣ်ဘိၣ်ခါ.  မ့ၢ်  တမ့ၢ်
နစူးကိ ပုၤသၢဖုတဖု EBT ပုၤယဲၤသန့ မ့တမ့ၢ် လီၤတဲစိအဲး အဂ့ၢ်ဂၤလၢတမ့ၢ် ebtEDGE န့ၣ်ခါ.  မ့ၢ်  တမ့ၢ်

တၢ်ဘိးဘၣ်ရၢလီၤဒီးဆဲးလီၤမံၤ

ယဟံၣ်ဂၢ်ဟံၣ်ကျဲၤ အိၣ်လၢတၢ်သဲးစးတၢ်ကမၢ်ခိဖျါတၢ်ဖဲးတၢ်တမ့ၢ်တတီၤ အဖီလၢန့ၣ် တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤလၢဘၣ်တၢ်ဒုးန့ၣ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အီၤဒီးဟ့ၣ်ထီၣ်သးလၢ
တၢ်အိၣ်လိးတၢ်ဟ့ၣ် EBT တၢ်န့ၢ်ဘျးအံၤ မ့ၢ်ဝဲတီၢ် ဒီး ဘၣ်လီၤတၢ်လီၤဆဲး လၢယတၢ်သ့ၣ်ညါန့ၣ်ပၤအဂ့ၢ်ကတၢ်န့ၣ်လီၤ.
• ယတဒီးန့ၣ်ဘၣ်တၢ်န့ၢ်ဘျးနီၣ်တမံၤလၢကျဲၤတမံၤလၢ ခိဖျါလၢတၢ်ဟံးကွၢ်စ့ဆိၣ်ထွဲမိၢ်ပုၤလၢယစ့စရိဘၣ်န့ၣ်လီၤ.
• ယန့ၣ်ပၤလၢ တၢ်ဂ့ၢ်တၢ်ကျိၤတမ့ၢ်တတီၤမ့ၢ်အိၣ်လၢ တၢ်ယုၤက့ၤအံၤအပူၤန့ၣ် ကမ့ၢ်တၢ်လီၤဘၣ်တၢ်ကမၢ်လၢတၢ်အိၣ်တူၢ်အီၤကလီၤတၢ် ဒီး
ဘၣ်ဟးထီၣ်ကွၢ်လၢတၢ်တီၢ်ကျဲၤ ဘၣ်ဟ့ၣ်အိၣ်လိးစ့ ဘၣ်လီၤထီၣ် မ့တမ့ၢ် ဘၣ်ဖျိတၢ်ကမၢ်သဲးစးတဖၣ်အံၤ န့ၣ်လီၤ.

ဟံၣ်ခိၣ်အစုဆဲးပနီၣ် နံၤသီ

နတၢ်ခွဲးတၢ်ယၢ်အိၣ်လၢ ကယုထီၣ် ပၤပြဲးတၢ်စံၣ်ညီၣ်ဒိကန့ၣ် တဘျီ ဖဲန့ၣ်မ့ၢ်တတူၢ်လီၢ်ထံၣ်ထွဲဘၣ် ကရၢခၢၣ်စးအတၢ်ဟံးဂ့ၢ်ဘၣ်သးန့ၣ်ဘျးအဂ့ၢ် န့ၣ်လီၤ.
ကရၢကရိအံၤမ့ၢ်ဝဲ ကရၢဟ့ၣ်တၢ်တီၤစၢၤမၤစၢၤလၢအဟ့ၣ်ခွဲးယၢ်ထံးသီးတုၤသီး တဖုန့ၣ်လီၤ.

